
Skolebestyrelsesmøde 24/5 2024 
Kl. 17-20 
Deltagere: Kasper, Susanne P., Krishna, Mikkel, 
Susanne R., Karina, Peter, Gitte, Jonas og Jette 
Bjarke, Mathias, Karin, Pauline 
 
Afbud: Diana, Elias 
 
Vi spiser let aftensmad kl. 17 

Referent:  
Skribent til kort nyt: Susanne P 

1. Nyt fra ledelsen (15 min)  
 

 
Vi har det godt – vi kan mærke Jettes fravær, 
men vi er med. Der er ”orden i penalhuset.” 
 
Jette kommer ikke tilbage før 1. August 
(tidligst) 
Jonas går på planlagt Barsel 6.Maj til 
skoleårets udløb. 
Susanne og Rikke W. fra Herskind skole 
overtager ledelsen i Jonas fravær. 
Skema, skoleplan, fagfordeling og ansættelser 
er på plads. 
 
Personalet på Knudsø trives og er trygge, der 
er ”ro” på arbejdspladsen, opgaverne løftes 
på fornem vis – alle understøtter alle, i det 
omfang det er nødvendigt. 
 
Bestyrelsen giver udtryk for bekymring 
omkring de uafsluttede opgaver Jette har. 
Feks. trivselsmøder i klasser. Personale trivsels 
opfølgninger. Hjælp til ledelse efter 
sommerferien hvis Jette ikke kommer tilbage. 
 
Der har været ansættelsessamtaler til lærer 
og skolepædagog. Der har været rigtig mange 
ansøger og et godt felt. 
Desværre er der ikke så god søgning til 

vuggestuepædagog 
 
Susanne har været på studietur til Italien, 
Reggio Emilia 
 

2. Nyt fra elevrådet (10 min) Der er et ønske om multibane hvilket vi 
imødekommer. Det tager sin tid da der skal 
indhentes 3 forskellige tilbud og godkendes 
fra kommunen. Vi håber det kan nås inden 
skolestart. Den kommer til at være i de 
nuværende banner ved klubben.  

3. Ledelsesstruktur ny skole Ry (15 min) Susanne og Jonas fremlægger tanker 



Jette, Susanne og Jonas har sammen med Peter 
Mildsgaard indsendt anbefalet ledelsesstruktur, af 
kontraktenheden Knudsø & Ny skole Ry, til 
fagsekretariatet. Det vil vi gerne fremlægge for 
skolebestyrelsen 

 
 

4. fag og Lokalefordeling kommende skoleår 
(15 min) 

Jonas fremlægger plan 

5. organisering af bestyrelsesarbejdet (30 min) Næste bestyrelsesmøde 

6. Opsamling på Ry Klyngeskoler (15 min) En god aften. Det var inspirerende at hører 
om arbejdet i de forskellige kontraktenheder. 
Fælles interesse i at gøre mere fælles. Kan 
være svært at finde noget som skal ændres, 
hvis vi er tilfredse med det som det er. Fare 
for at opfinde merarbejde. 
Have relations dannelsen som målet. 

7. Overgange – en drøftelse og forberedelse 
(30 min) 

NSDR der afholdes fyraftensmøde 2. maj vedr 
skoledistrikter og klassedannelse. Invitation 
sendes ud hurtigst muligt.  

8. Lukket punkt (15 min) Fratrædelsesaftale for Johannes 
 
Der har været enkelte forældre som har 
henvendt sig og ytret sig om nogle oplevelser 
de har haft, fordi vi netop slår stillinger op og 
har haft enkelte fratrædelser. Det vil vi gerne 
adresserer for jer så I kan møde forældrene I 
netop det. 
 

9. Evt. og punkter til kommende møde Organisering af bestyrelsesarbejdet – inviterer 
PM 
Ry sejlklub 
Besøg af Rikke  
Sikker trafik 
Minimumsnormering  
Ny dato:  
 

 
 

Krishna: voldsomme episoder blandt børn. 
Skal der ses på et princip. 
 
 
 

 


